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Voor u ligt de tweede uitgave van 2015. Hadden we het 
in het eerste nummer over het ontluikende golfseizoen, 
de eerste onwennige slagen en de start van de 
competitie, op dit moment is alles weer als vanouds. De 
competitie is achter de rug, iedereen heeft zijn handicap 
alweer met enkele punten verlaagd en de gedachten 
gaan bij sommigen alweer uit naar de vakantie (en 
nemen we nou de stokken mee of niet?).  

De redactie signaleert dit jaar met spijt een zekere 
terughoudendheid bij het aanleveren van kopij van met 
name het competitiefront. Waar we in vorige jaren steeds 
enthousiaste bijdragen hadden van winnende teams, 
blijft het nu stil. Hebben we soms geen kampioenen dit 
jaar? Jawel toch? 

En dan zijn er natuurlijk de clubwedstrijden. Zoals u wel 
gemerkt zult hebben, doet de ZeijdeLinks van deze 
wedstrijden geen verslag meer. Alle resultaten kunt u 
vinden op het verenigingsdeel van onze site onder het 
kopje “vereniging-uitslagen-wedstrijden 2015”. Eén 
uitslag wil de redactie u echter niet onthouden en dat is 
de Groningen-Drenthe Trofee. Zoals u misschien weet, 
barst het in de redactie van de Groningers en deze willen 
maar al te graag weten dat ze evenals vorig jaar ook dit 
jaar weer gewonnen hebben van de Drenthen. Dat 
brengt de totaalstand op 4 overwinningen voor 
Groningen en 3 voor Drenthe. 

Verder in deze uitgave een blik op de de toekomst door 
onze voorzitter Henk van Halteren. Nies Slim doet verslag 
van een lezing van Chris Erkelens over een stuk historie 
op het Zeijerveld. Onze oud-voorzitter Bart Noordewier 
die vertelt over de winterlessen, hoe die gewaardeerd 
worden en hoe ze afgesloten worden. Eric Afman brengt 
namens de regel en handicapcommissie onze 
regelkennis weer op een hoger niveau en Karin van Esch 
laat weten hoe het gaat met de jeugd. En hebben we 
nou wel of niet een wolf op onze baan gehad? Arjo 
Mutsaars siert de wanden van ons clubhuis het derde 
kwartaal met Golf-kunst, onze golf pro’s vertellen wat hen 
zoal bezig houdt en we hebben een echte ereburger in 
ons midden, nl. Frits van der Heide. En onze nieuwe 
huiskat maakt zijn debuut. 

U ziet, wederom een bomvol nummer. Veel leesplezier en 
voor iedereen die met vakantie gaat, een goede vakantie 
en net als voor alle thuisblijvers natuurlijk heel veel 
golfplezier.
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Van de voorzitter  
Henk van Halteren

Beste vrienden, 

Op zaterdag 25 april 2015 was er een 
algemene  ledenvergadering van de NGF in 
Bussum. Dat is een behoorlijke rit voor een 
vergadering. Maar we zijn als golfvereniging De 
Drentsche lid van de NGF en ik ben van 
mening dat je daar, indien mogelijk, aanwezig 
moet zijn en je betrokkenheid moet tonen. 
En bovendien, zo onaardig is het niet. Na 
verloop van tijd leer je veel collegabestuurders 
kennen en dat is best wel gezellig, om het 
maar eens op z’n Hollands te zeggen. 
Daarnaast hoor je ook nog eens wat .  

Zo maar een paar punten. 

In 2011 waren er nog 20542 jeugdleden actief 
in golfend Nederland en anno 2015 zijn dat er 
nog slechts 13527. Bepaald geen goede 
ontwikkeling lijkt mij, als we in de toekomst 
naast Joost Luiten nog meer Nederlandse 
toppers in actie willen zien op de Tour. Het is 
dan ook niet verbazingwekkend dat de NGF, 
naast familiegolf, jeugdgolf tot speerpunt 
maakt in 2016 en verder. 

Wat betreft de handicapregistratie werd het 
volgende medegedeeld . Voor vrijwel iedereen 
wordt het spelen van negen holes qualifying. 
Verder zal er geen jaarlijkse herziening op 1 
januari meer plaatsvinden. Tevens zal er geen 
onderscheid meer worden gemaakt tussen een 
actieve en een inactieve handicap. 
De CBA (Computed Buffer Adjustment) komt 
ter discussie te staan op het eerstvolgende 
voorzittersoverleg. 

Competitieteams zullen wellicht in de toekomst 
niet meer greenfeevrij kunnen voorspelen. De  

financiële situatie van veel verenigingen is 
daarvoor blijkbaar te nijpend. 

En dan het baanonderhoud: er komt een totaal 
verbod op het gebruik van pesticiden voor 
sportvelden vanaf 2020. Ook voor golfbanen. Ik 
ben benieuwd hoe de DG&CC en de WMD 
hiermee om zullen gaan. Misschien moeten we 
in de nabije toekomst ons pitchvorkje niet 
alleen op de greens maar ook regelmatig op 
de fairways gaan gebruiken om 
paardenbloemen en ander onkruid eruit te 
steken. Ik hoor wel wat onze hoofdgreenkeeper 
Chris Kombrink hiervan vindt . 

Chris was  overigens gastspreker op onze eigen 
ALV van 20 april j.l. Hij had een heel leuk en 
informatief verhaal over onze baan en het 
onderhoud ervan. Interessant was dat Chris 
aangaf, open te staan voor suggesties van 
leden van onze vereniging; niet alle op- en 
aanmerkingen zullen echter één op één 
overgenomen kunnen worden. Als we deze 
kanaliseren via de regel- & handicapcommisie 
(tevens baanadviescommissie), dan zouden de 
DG&CC en de vereniging daar hun voordeel 
mee kunnen doen, lijkt mij. En dat zal er weer 
aan bijdragen dat het steeds maar mooier, 
beter en leuker wordt op onze baan. 

Ik wens jullie allen een heel mooie golfzomer 
toe. En als vanzelfsprekend zien we elkaar dan 
op dat altijd weer zonovergoten terras! 
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De laatste oorlogsdagen op het Zeijerveld  
Nies Slim

De zeventigste editie van Bevrijdingsdag viel 
dit jaar op een dinsdag. Natuurlijk kreeg de 
damesochtend die dag een bevrijdingstintje: 
de deelneemsters werden met een kleine 
versie van het rood-wit-blauw de baan in 
gestuurd voor een ‘vlaggetjeswedstrijd’ en na 
de sportieve prestatie werd er een 
bevrijdingsdrankje gedronken. De organisatie 
moest op het laatste moment de plannen 
bijstellen omdat er slecht weer was voorspeld 
voor de vroege middag. Geen achttien holes 
maar negen, die onder zonnige 
omstandigheden werden gespeeld. 

Om het element ‘bevrijding’ meer inhoud te 
geven had Corry Mastenbroek haar 95-jarige 
schoonvader Chris Erkelens gevraagd te 
vertellen over wat er op de boerderij ‘Annie-
Hoeve’ aan de Binnenweg te Zeijerveld (het 
land grenst aan de golfbaan) in de laatste 
oorlogsdagen was voorgevallen. In 1945 
woonden Chris, zijn moeder, een dienstmeisje, 
een uit Noord-Limburg geëvacueerd gezin en 
een ondergedoken neef op deze boerderij. 
Chris had na het overlijden van zijn vader in 
1944 de exploitatie van het veeteelt- en 
akkerbouwbedrijf overgenomen. Hieronder zijn 
ooggetuigenverslag, aangevuld met enkele 
historische feiten. 

Doordat de Duitsers in september 1944 stand 
hielden tijdens de slag om Arnhem, liet de 
bevrijding van Noord- en West-Nederland op 
zich wachten. De bewoners in het Westen 
vielen ten prooi aan de hongerwinter. In de 
agrarische noordelijke provincies was de nood 
veel minder groot. Toch keken de Drenthen 
ook daar reikhalzend uit naar de komst van de 
bevrijders. Vanaf maart 1945 nam de druk van 
de geallieerde troepen vanuit het zuiden toe. 
Sommige Duitse soldaten voelden dat 
kennelijk ook en deserteerden. 

“Achter onze boerderij stond een grote schuur 
met in de ene helft het jongvee, de andere 
helft was bestemd voor de hooiopslag. Op de 
ochtend van de 7e april ging ik naar de koestal 
om de kalfjes, pinken en vaarzen te voeren. 
Toen ik de hooischuur binnenkwam stond ik 
ineens oog in oog met een vijftal Duitse 
soldaten. Ik schrok, maar ze waren 
ongewapend en maakten me duidelijk dat ze 
geen kwade bedoelingen hadden. “Wir 
möchten nach Hause”. Ik wilde ze liever niet in 
de stal houden, deserteurs onderdak geven 
was levensgevaarlijk. Ik vertelde hoe ze richting 
Duitsland konden gaan zonder te veel langs de 
hoofdwegen te lopen. Ze verlieten de stal en 
verdwenen.” 

In diezelfde nacht werden in het kader van 
‘Operatie Amherst’ zo’n 700 Franse ‘Chasseurs 
Parachutises’ die deeluitmaakten van de 
Special Air Service, boven Drenthe 
afgeworpen. De parachutisten moesten 
strategische punten zoals 
verkeersknooppunten, bruggen en vliegvelden 
zien veilig te stellen om de opmars van de 
grondtroepen richting Groningen te 
vergemakkelijken en om verwarring onder de 
bezettende macht te stichten en hun 
verdediging te storen. Maar de 
omstandigheden waren slecht; dichte mist 
belemmerde het zicht en 47 sticks (groepen) 
para’s kwamen verspreid over de hele provincie 
(en ook in Friesland) neer en konden elkaar 
slecht terugvinden. 

“In de nacht daarop - het liep al tegen vier uur, 
half vijf - werd er op de voordeur geklopt. Ik 
stak mijn hoofd uit het slaapkamerraam en zag 
iemand met een helm met met takjes erop. Ik 
hoorde “Descendre!” Ik ging naar beneden en 
deed de voordeur open om hem binnen te 
laten. In de keuken maakte ik licht waar hij van
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schrok. Ik liet zien dat alle ramen verduisterd 
waren. De Fransoos legde zijn stafkaart op tafel 
en vroeg naar “un petit moulin” die ze ter 
oriëntatie in de omgeving hadden gezocht. Ik 
vertelde dat die molen twee jaar eerder tijdens 
een storm was omgewaaid en verdwenen. Hij 
en twaalf collega’s hadden een tijd 
rondgezworven en waren verdwaald. De 
anderen hielden zich ondertussen schuil in de 
hooischuur. Ik liep met hem mee naar de 
schuur. Ze lieten me een brief van koningin 
Wilhelmina zien waarin de lezer werd verzocht 
hulp aan de parachutisten te verlenen. Ze 
bleven in de schuur en ik ging weer in het 
woonhuis om mijn moeder in te lichten. De 
volgende ochtend was al snel duidelijk dat de 
Duitsers wisten dat er parachutisten in het 
gebied waren geland. Er waren o.a. parachutes 
gevonden. Met honden kamden ze de 
omgeving uit, daarbij gingen ze van boerderij 
naar boerderij. Toen ze bij de ‘Annie-Hoeve’ 
kwamen werden we gedwongen in de kelder te 
gaan. Ze ontdekten de Fransen in de 
hooischuur maar de para’s weigerden uit de 
schuur te komen. Daarna begon het gevecht 
om de Franse strijders tot overgave te 
dwingen. De Duitsers gebruikten onder meer 
pantservuisten waardoor brand ontstond in de 
schuur met strodak. De Fransen moesten er 
toen wel uit; de Duitsers wachtten hen op met 
een mitrailleur. Veel van hen raakten gewond, 
waarvan een paar ernstig. 

Op een gegeven moment kwam een van de 
Duitsers naar de kelder en vroeg: “Wer ist der 
Bauer?” Ik dacht dat het met me gebeurd was 
omdat ze me verantwoordelijk hielden voor de 
aanwezigheid van de Franse jongens. Ik gaf 
mijn moeder in de kelder een kus en kwam 
naar buiten. Snel bleek dat ik het vee uit de stal 
moest vrijlaten om ze voor het vuur te redden. 
Dat lukte wonderwel.  
De gevangen genomen en gewonde Franse 
soldaten zaten en lagen bijeen op het 
bleekveld onder de waslijnen naast de 
boerderij. Een van hen had een kogel dwars 
door zijn borst gekregen zonder dat er 

overigens vitale delen waren geraakt. Zowel 
aan de voor- als achterkant probeerde een van 
zijn kameraden het bloeden te stoppen door 
de wond dicht te drukken.  

Een buurman werd gesommeerd de gewonden 
met paard en wagen naar Norg te brengen 
waar ze in een school werden opgevangen. De 
man met het schot door de borst werd naar het 
militair hospitaal aan de Witterstraat in Assen 
gereden waar hij door Duitse artsen en 
verpleegsters werd verzorgd. 
Toen dat allemaal geregeld was kwam bij de 
Duitsers de vraag naar boven hoe de Franse 
parachutisten in de schuur terecht waren 
gekomen. Opnieuw voelde ik de dreiging 
boven mijn hoofd hangen. Maar juist op dat 
moment kwam er een hogere SS-officier aan 
zetten. Dat was niet zo maar iemand, maar het 
was de broer van mijn moeder uit  
’s-Gravezande die zich ten gevolge van 
huiselijke en economische problemen bij de SS 
had gemeld. Hij was op de vlucht voor de 
oprukkende bevrijders en wilde afscheid 
nemen van zijn zus.
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Beleggen.

Maar wel met beleid.

Ik vertelde hem wat er gebeurd was. Hij was 
daar op dat moment de hoogste in rang, hij 
nam het commando over en zond de Duitse 
soldaten weg. Wellicht is zijn komst mijn 
redding geweest en heb ik mijn leven te 
danken aan een SS’er.” 

De daaropvolgende dagen legden de Fransen 
overal in Drenthe en Friesland hinderlagen aan 
en leverden gevechten met de Duitsers waarbij 
ze ondersteund werden door het verzet. 
Geïsoleerde groepjes parachutisten 
probeerden vooral te overleven en hielden zich 
met hulp van de bevolking schuil. De 
represailles van de Duitsers tegenover 
hulpverleners waren keihard. Van alle bruggen 
werden alleen die in Smilde en Appelscha 
succesvol veroverd. In heel Drenthe werden in 
het voorjaar van 1945 maar liefst 140 bruggen 
door de Duitsers verwoest om de opmars van 
de geallieerden te bemoeilijken. Tijdens en na 
de operatie Amherst sneuvelden 33 Franse 
para’s. Op 13 april werd Assen door de 
Canadese troepen bevrijd. 

“Na de oorlog kwamen er wel eens bussen met 
Fransen, vaak ouders die wilden zien waar hun 
zoons gewond waren geraakt of gesneuveld. 
Later is op de herbouwde schuur door de 
para’s een bronzen plaquette aangebracht. 
Nog steeds komen er – ondertussen 
hoogbejaarde – Franse parachutisten voor de 
jaarlijkse dodenherdenking naar Assen. 
Een paar jaar na de bevrijding reed er een auto 
met een Frans kenteken bij mij het erf op. Een 
man en vrouw stapten uit en vroegen of ik het 
liefst Frans of Duits zou spreken. Duits was het 
makkelijkst voor mij. De vrouw sprak zowel 
Frans als Duits. Hij was de Franse soldaat met 
de schotwond dwars door de borst, zij was zijn 
Duitse verpleegster uit het militair hospitaal. Ze 
waren verliefd geworden, hij had haar 
meegenomen naar Frankrijk waar ze waren 
getrouwd.”  

En met dit happy end besloot Chris Erkelens 
het verhaal over de bijzondere geschiedenis 
van het gebied waarin onze golfbaan zich 
bevindt. 
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De theorie in de praktijk  
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

Hoe kun je beter de regels begrijpen dan ze in 
de praktijk te zien of mee te maken? Dat leek 
ons als commissie een goede reden om voor 
de tweede keer een regelavond te houden op 
de par 3 baan. Op donderdag 28 mei meldden 
zich ongeveer 24 personen in het clubhuis. 
Gewapend met enkele attributen gingen Bart, 
Leon en Eric van de Regel- en 
Handicapcommissie gesteund door ex-
commissieleden Henk en Joop de 
belangstellenden voor naar holes 5, 6 en 7 van 
de par 3 baan. 

Daar werden op diverse plekken allerlei 
situaties uitgelegd met betrekking tot bunker, 
green, waterhindernis en de nearest point of 
relief. En ook de etiquetteregels kwamen aan 
bod. In groepjes van vier roulerend van de ene 
situatie naar de andere, kreeg men steeds in 
een kwartiertje allerlei kennis en vragen over 
zich uitgestort. Sommige regels lagen voor de 
hand, andere, waarvan je zou denken dat ze 
voor hand lagen, waren toch onbekend of al 
lang weggezakt. Nadat iedereen alle 
instructeurs had bezocht, volgde nog een 
quizje in het clubhuis. Dat de winnaar en de 
nummer twee dertien van de vijftien vragen 
goed hadden, is bemoedigend. De avond was 
volgens de reacties van de deelnemers een 
succes. Voor ons als commissie een signaal dat 
we dit vaker zouden kunnen en moeten doen. 

Grounds under repair 
Een van de onderwerpen waar we de laatste 
tijd veel vragen over krijgen hebben te maken 
met GUR. Zo stond Rood 9 dit voorjaar in het 
teken van aanpassingen links van de fairway en 
achter de green. In beide gevallen mag je uit 
dit gebied niet je bal slaan en krijg je een gratis 
drop. Het eerste is te ontwijken door op de 
dichtstbijzijnde plek zonder belemmering (dus 
rechts van het gebied) je bal te droppen 
binnen een stoklengte (mag iedere stok zijn, 
ook je driver) van die plek en niet dichterbij de 

hole. Dan moet je als het ware cirkelen en dat 
kan betekenen dat je een stuk verder van de 
hole af moet droppen dan je in eerste instantie 
misschien denkt. Tegenwoordig hebben veel 
mensen een afstandmeter en kunnen op die 
manier bepalen of ze op de juiste afstand 
droppen. Achter de green is het verhaal nog 
iets anders. Hier heb je minder kans om de bal 
op de juiste afstand te droppen. Daarom 
hebben we een Dropping Zone ingesteld, 
gemarkeerd door een wit vierkant met DZ erin, 
rechtsachter de green. 

Een ander gebied dat tot GUR is benoemd is 
het gebied waar de schapen staan te grazen. 
Waar de schapen staan verandert nog wel 
eens, de regel die aangeeft hoe hier te 
handelen blijft echter hetzelfde. Zodra er 
schapen in het omheinde gebied staan, is het 
GUR en anders is de omheining een vast 
obstakel. 

Wat nu als je bal in een omheind gebied met 
schapen ligt en je dichtstbijzijnde plek zonder 
belemmering van die GUR is in een bunker? Als 
je bal door de baan ligt (dat wil zeggen niet in 
een hindernis en niet op de tee of de green 
van de hole die je speelt) moet je buiten die 
hindernis droppen. Dus niet in de bunker. Rolt 
de bal na het droppen in de bunker dan moet 
je opnieuw droppen. Een andere mogelijkheid 
in het geval van GUR is dat je zeker weet dat je 
bal erin ligt, maar je kunt hem niet vinden.
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De Stichting Handicart stelt mindervalide of tijdelijk geblesseerde golfers in staat 
hun geliefde spel te beoefenen. En dat is cruciaal voor hun gezondheid en 
sociale contacten. De Stichting kan niet zonder uw hulp. Word daarom donateur, 
voor een minimumbedrag van € 10,00 maar het liefst iets meer. www.handicart.nl

In dat geval bepaal je de nearest point of relief 
op de plek waar je bal de grens van de GUR 
(voor het laatst) heeft gekruist.  
 
(Tijdelijke) plaatselijke regels  
Hoe moet je nu weten hoe je bij die GUR moet 
handelen? De vaste plaatselijke regels staan op 
de scorekaarten en bij de receptie en in het 
clubhuis beneden bij de kiosk vind je de 
tijdelijke plaatselijke regels. Ook als je naar een 
vreemde baan gaat, dien je altijd even te kijken 
of er plaatselijke regels zijn.  

Tot slot: kijk altijd naar de actuele situatie 
voordat je een regel toepast. Ligt je bal in een 
molshoop, maar op een plek onder takken 
waarvandaan je onmogelijk kunt spelen, dan 
krijg je geen vrije drop. Ligt je bal bij een 

aangepaalde boom, dan krijg je niet altijd 
zomaar een vrije drop. Wat staat er bij de 

plaatselijke regels? Heb je daadwerkelijk last 
van die boom of die palen? Welke kant moet je 
op? Ben je rechts- of linkshandig? En zoals op 
de foto te zien is, lig je binnen de grens van de 
baan of erbuiten?

Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Golfen met een handicap: u maakt het mogelijk
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De Rayonhoofden: van ’t ken net naar it giet oan! 
Bart Noordewier

Dinsdag 31 maart en woensdag 1 april zouden 
de afsluitende en allesbeslissende wedstrijden 
worden gespeeld als afsluiting van de 
winterlessen. De weermannen gooiden echter 
wind in de zeilen. Martin meldde dat de  
‘Rayonhoofden’ zich beraadden en nadat de 
witte wintertent door diezelfde weermannen 
was opgepakt en 20 cm verderop weer was 
neergesmeten werd het: ’t ken net! 
 
Een week later: op dinsdag 7 april werd het: ‘it 
giet oan.  Op de Par 3 baan meldden zich 
verdeeld over 2 avonden 71 spelers. Winnaars 
werden: John de Munnik met een afgetekende 
score van 29 punten voor de spelers met een 
handicap boven de 25. De absolute winnaar 
van de spelers met de laagste handicaps werd 
Michel van Zijl, het frêle jeugdlid met een 

typische topsportersmentaliteit en een score 
van 27 punten. Chapeau! 
 
Het was de afsluiting van de winterlessen waar 
maar liefst 195 deelnemers aan mee deden, 
inclusief 40 senioren. In een serie van 6 lessen 
werd onder toeziend oog van Bob, Martin en 
Ian gechipt, geput, geramd en nog harder 
geslagen. Ballen vlogen als dolfijnen door de 
ring of als renpaarden over de hindernis, met 
maar één doel: het verlagen van de handicap.  

Uphill, downhill, balletje hoger of lager, geen 
probleem meer voor de goed doorgewinterde 
golfers. Dat mijn eigen handicap meteen 4 
punten zakte heeft natuurlijk niets met die 
golflessen te maken. Volgend jaar weer! Een 
aanradertje!
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De wolf – twee waarnemingen 
Nies Slim en Cees Meeuwsen

Begin maart zorgde een wolf voor enige 
opschudding in ons land. 

Nies: 
Op dinsdag 10 maart reed ik voor de 
damesochtend richting Assen. Op de radio was 
nieuws over ‘de wolf’. Het dier dat een paar 
dagen eerder de oostelijke landsgrens was 
overgestoken zou richting het noorden 
getrokken zijn. “Het zou toch wat zijn, als we 
hem vandaag op de baan zouden zien”, dacht 
ik nog en tijdens de vroege koffie gingen er 
ook wat opmerkingen over het beest over de 
tafel. 

We liepen de gele lus. Toen we op hole 5 
richting de green liepen, zag ik bij de 
bomenrand naast de herenteebox van hole 6 
een (te) grote hond lopen. “Het zal toch niet 
echt zo zijn? Nee, straks komt de eigenaar van 
deze hond vast de hoek om.” Maar al wat er 
kwam, geen begeleidend baasje. 

Cees stuurde twee dagen later het volgende 
mailtje aan Nies (redactie): 
Dinsdag 10 maart liepen Bert Blanken, Joke 
van der Ven en ik de PAR 3. In de bunker van 
hole 6 ( waar mijn bal lag!) ontdekte ik prenten 
van ‘de WOLF’ die zoveel opschudding 
veroorzaakte in Nederland. De grootte van de 
afdrukken waren voor mij het duidelijke bewijs 
dat het hier niet om een grote hond ging, maar 
om de WOLF. Heb het thuis nog opgezocht en 
wat denk je: BINGO!!! 

Mijn vermoeden is, dat de wolf in de nacht van 
zondag op maandag is gepasseerd. De bunker 
was al zeker enige dagen niet geharkt. 
 
Ik heb mijn bevindingen doorgespeeld aan Jan 
Willem, die mij verwees naar Jelle. Dat contact 
is twee dagen later geweest. Reactie: is niet 

meer zo hot nu de wolf al weer in Duitsland is. 
Ik denk echter, dat wij de eerste golfbaan zijn 
die de laatste honderd jaar een wolf op de 
baan hebben gehad. Dat is m.i. toch wel heel 
bijzonder!?
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Op 16 juni jl. is Frits van der Heide benoemd 
tot Ereburger van de stad Groningen. 
Burgemeester Peter den Oudsten deed dit 
door Frits in te schrijven in het Gulden Boek 
der stad Groningen. 

Wij kennen Frits natuurlijk vooral als 
enthousiaste golfer, als joviale flightgenoot en 
als lid van de Evenementencommissie. Zo 
werden we op 3 juni bij aankomst bij het 
clubhuis voor de vrienden- en vriendinnendag 
welkom geheten door een enthousiast 
musicerende Frits. Hij had voor de gelegenheid 
een electrische accordeon aangeschaft en 
bespeelde het instrument dat de vonken 

ervanaf vlogen. Dat is Frits ten voeten uit: hij 
wil er een mooi feest van maken en daar mag 
iedereen van meegenieten. 

Zijn betrokkenheid reikt natuurlijk veel verder 
dan onze golfvereniging. Het Ereburgerschap 
van de stad Groningen is hem toegekend 
wegens “buitengewone verdienste, al dan niet 
belangeloos, voor de stad en haar inwoners 
gedurende een lange reeks van jaren.” 

Omdat de meesten van ons dat Gulden Boek, 
dat in 1940 ter gelegenheid van 900 jaar 
Groningen is ingesteld, waarschijnlijk nooit 
onder ogen zullen krijgen, volgt hier de tekst 

die daarin over Frits is opgetekend: 
“Frits van der Heide zette zich jarenlang 
belangeloos in voor de Groninger 
samenleving. Vanuit zijn filosofie dat samen 
sterk, sterker maakt was hij jarenlang actief op 

uiteenlopende maatschappelijke terreinen, 
waaronder het georganiseerd Groninger 
bedrijfsleven. Hij werkte samen op basis van 
gelijkwaardigheid, respect en 
onafhankelijkheid.  
Zijn winkelbedrijf is van bindende betekenis 
voor de wijk Oosterhoogebrug/Ulgersmaborg. 
Hij is maatschappelijk betrokken bij ‘zijn’ wijk 
en ver daar buiten. Frits van der Heide denkt in 
kansen, zoekt het positieve en ziet als 
ondernemer waar de mogelijkheden liggen. Hij 
vervult een ambassadeursrol bij het bieden van 
kansen aan mensen met een grote afstand tot 
de arbeidsmarkt. Zijn inzet heeft velen 
geïnspireerd.” 

Prachtige woorden die op passende wijze de 
waardering uitdrukken die de stad voor deze 
man voelt. Hulde, Frits, het komt je toe.

Frits van der Heide Ereburger van Groningen 
Bert Veening
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’t Wordt al minder! Of niet soms ? 
Bart Noordewier

Al een jaar of vijf gebruiken senioren van de 
Drentsche de winterperiode om hun 
golfvaardigheid op peil te houden en te 
verbeteren. De Golf Academy - Bob, Martin en 
Ian - ontwikkelde een maatwerkprogramma. 
Lessen van een uur. Groepen van maximaal 
tien. Drie pro’s per groep. Een half uur in de 
tent. Koffie en warme chocolade beschikbaar. 
Putten, pitchen en ander mooi klein werk. Een 
half uurtje buiten. Korte werk, lange werk, 
scheefstaand slaan, drives, bunkers, 
approaches. Na de les met “lotgenoten” nog 
lekker negen holes golfen. De lessencyclus 
afsluiten met een par 3 wedstrijd en een lunch 
(dit jaar gezegend met een prachtig 
voorjaarszonnetje). 
  
Het werd, dachten we, langzamerhand eens 
tijd om een onderzoekje te doen naar de 
klantwaardering. Zo gezegd zo gedaan. Ruim 
veertig senioren ontvingen een vragenlijst. De 
respons was verheugend hoog. 74%!   
Deelnemers kregen een  zestal positief 
geformuleerde stellingen voorgelegd. Hen 
werd gevraagd te oordelen in een vijfpunten-
schaal (helemaal eens, eens, eens/ oneens, 
oneens, helemaal oneens). Vervolgens werd 
hen gevraagd een overall oordeel te geven op 
en schaal van 1 tot 10. Tenslotte kregen de 
deelnemers nog een drietal open vragen 
voorgelegd. 
  
De volgende stellingen kregen de senioren 
onder ogen: 1. De winterlessen zijn een goed 
initiatief. 2. Voorbereiding en organisatie zijn 
uitstekend. 3. Er is voldoende afwisseling 
tussen de lessen. 4. Bob, Martin en Ian zorgen 
voor een optimale mix tussen gezelligheid en 
resultaat-gerichtheid. 5. De prijs-kwaliteit 
verhouding is uitstekend. 6. Ik zou andere 
senioren aanraden ook mee te doen. 
De drie open vragen waren de volgende: 1. 
Welk aspect van het golfspel (kort/lang/drive/
putten/scheef staan etc.) is het meest 
verbeterd door de lessen ? 2. Was er iets dat je 

miste ? 3. Opmerkingen/suggesties ? 
Bij het verwerken van het resultaat vielen we 
van de ene verbazing in de andere. Het 
resultaat was ongekend positief! Bij het 
oordeel over de stellingen zagen we uitsluitend 
scores tussen: helemaal eens en eens. Het 
overall oordeel kwam uit op 8,8 (niemand 
scoorde lager dan 8). 

De open vragen leverden tal van aanvullende 
inzichten en uiteenlopende suggesties. Zo 
werd duidelijk dat het verbeteringen vooral te 
vinden zijn op het korte spel en op 
scheefstaand slaan. En daar, zo leert de 
ervaring, verliezen we de meeste punten. Men 
bleek in het lesprogramma niet veel te hebben 
gemist. Wel werd de opmerking gemaakt dat 
wat meer aandacht besteed zou moeten 
worden aan bunkerslagen. Bij de vraag naar 
opmerkingen of suggesties bleek het meest 
gegeven  antwoord: volgend jaar weer! Ook 
werd opgemerkt dat niet alleen het les- en 
verbeteraspect belangrijk is maar dat het ook 
een genoegen is elkaar midden in week weer 
even te zien, bij te kletsen en vaak dan ook nog 
even 9 holes te lopen. 

Alles bezien blijkt dus ook hier maar weer eens 
dat het uitermate plezierig is lid te zijn van 
Golfclub De Drentsche. De senioren-
winterlessen bieden voor leden toegevoegde 
waarde en blijken lichtpuntjes in de donkere 
winterdagen.  
  
Zo goed kan het zijn! En “wordt ‘t al minder?“ 
Niet dus!
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Nieuws van de jeugd 
Karin van Esch

Zondag 22 maart hebben we in samenwerking 
met Martin Kanninga een familiegolfdag 
georganiseerd. Deze middag was bedoeld als 
kickoff voor het jeugdseizoen. Jeugdleden 
mochten familieleden meenemen en volwassen 
leden mochten kinderen meenemen. Zo 

hadden we deelnemers van vijf jaar tot 75+. 
Na de ontvangst van de ruim tachtig 
deelnemers  met koffie en ranja gingen we 
naar buiten. Martin had een circuit met tien 
onderdelen uitgezet. Zo werd er een putt 
parcours gedaan, er werd gechipt en in de 

bunker geoefend. Op de drivingrange werden 
verschillende slagen geprobeerd, in de tent 
werd snag golf gespeeld en er was een buggy 
parcours wat bij de kinderen favoriet was. 

Toen alle onderdelen klaar waren, stond er een 
lekkere maaltijd voor ons klaar waar we van 
genoten hebben. 

Er was ook nog een klein wedstrijd element 
aan deze dag gekoppeld. De beste volwassene 
was Edward Tuinman. 
De uitslag bij de jeugd was: derde plaats Sven 
Groeneveld, tweede plaats Emy Straatman en 
eerste plaats Kimberley Terburg.  

Het weer werkte die dag goed mee, iedereen 
had het naar zijn of haar zin zodat iedereen met 
een blij gevoel naar huis ging. Kortom een 
geslaagde dag en voor herhaling vatbaar.
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Oplossing van de voorjaarspuzzel 
Redactie

We hebben de lat kennelijk erg hoog gelegd 
want we hebben slechts één goede inzending 
ontvangen. De winnaar is Johan Lesschen en 
hij wint een cadeaubon voor de Country Golf 
Shop ter waarde van € 15. Gefeliciteerd! 
De oplossing is als volgt: 

1 = rood 7 
2 = geel 4 
3 = geel 1 
4 = rood 3 
5 = rood 6 
6 = geel 7 

  7= rood 1 
  8 = geel 6 
  9 = rood 5 
10 = geel 5 
11 = geel 2 
12 = rood 8 

13 = geel 3 
14 = rood 2 
15 = rood 4 
16 = geel 8 
17 = geel 9 
18 = rood 9 
19 = clubhuis 
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Het golfseizoen is al bijna weer halverwege en 
als golfprofessionals zijn wij druk met het geven 
van  verschillende golflessen en -cursussen. Er 
zijn op dit moment veel bedrijfsdagen waar wij 
een golfclinic voor verzorgen, maar ook is er 
veel animo voor kennismakingslessen voor 
aspirant-golfers die willen beginnen met 
golfen. Op een laagdrempelige manier kunnen 
geïnteresseerden de grondbeginselen van het 
golfspel ervaren bij ons om vervolgens door te 
stromen in een cursus. 
  
Aan de Jeugdlessen van de golfvereniging 
nemen iedere week ongeveer 30 enthousiaste 
kinderen deel waarin wij overigens perfect 
worden ondersteund door de jeugdcommissie.  
Kortom, er staat genoeg op de agenda! 

Ook ná de zomervakantie staan er weer 
verschillende cursussen op de planning. Zo 
gaan wij weer beginnen met een nieuwe hcp 
54 cursus (GVB). Voor maar € 249 heeft u al een 
compleet verzorgde cursus inclusief theorie-, 
praktijk- en baanlessen. Bovendien kan er 
tijdens de cursus onbeperkt gespeeld worden 
op de Par 3 baan om zo het geleerde meteen 
te oefenen op de baan. Misschien is het leuk 
voor u als lid van De Drentsche om uw buren, 
vrienden en/of familie hier enthousiast voor te 
maken om na de zomer te starten. Wanneer u 
hier meer informatie over wilt ontvangen dan 
kunt u uiteraard contact met ons opnemen via 
martin@dgcc.nl of 0592 – 379 687. 

Voor u als lid van De Drentsche is het wellicht 
leuk om de Pelz-test in te plannen om uw korte 
spel eens door te lichten. Voor € 49 p.p. kunt u 
meedoen aan deze 3 uur durende sessie 
waarna u een uitgebreide analyse van ons 
ontvangt over uw mogelijkheden. 

Tevens kunt u natuurlijk bij ons terecht voor 
privé-lessen waarbij wij tegenwoordig veel 
werken met de flightscope. Dit geeft een 
duidelijk beeld van de onderdelen die er 
zouden moeten veranderen in uw swing om uw 
spel te kunnen verbeteren. 

Wij zijn bijna dagelijks aanwezig op de 
golfbaan, dus schiet ons rustig aan op de 
Driving Range of in het Clubhuis om een les af 
te spreken of gewoon voor even een kort 
advies over uw golfswing!

Van de pro’s 
B&S Golf Academy

korte-spel-goeroe Dave Pelz in zijn achtertuin
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Duurzaam ondernemen
zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 
kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen
T 050 313 66 22
www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n
handel en wandel.”
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Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in september 2015 verschijnen. Uw kopij graag  

uiterlijk 20 augustus 2015 in de mailbox zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat ingezonden stukken soms iets moeten worden ingekort.


